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BESTYRELSESMØDE 

PLØKS, SKOVLUNDE KLATREKLUB 

9. NOVEMBER 2022 
 
 

 

Emne Beskrivelse Action Deadline 

0.0 Deltagere og dagsorden   

  
Tilstede: 
Per, Dennis, Vitus, Henrik, Annette (referent) 

 
Afbud: 
Mads, Thomas, Kasper, Anders, Jens Peter 

 
Dagsorden udsendt af formanden inden mødet: 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

 

2. Vitus i bestyrelsen. 

 

3. Opfølgning på actions: 

 

a) Forsikring /Per 

b) Lift og vægvagtskursus /Mads 

c) Udendørs faciliteter /Annette 

d) FUS – status /alle 

e) Døre: Udskiftning og ny dør mellem væg og hallen. /Dennis 

f) Klubtur til anden klub/Thomas 

g) Klubaften/Henrik 

h) Julefrokost/ Per 

i) Amager Bakke/Per 

 

4. Status på juniorhold og børnehold 

a) Juniorhold /Kasper 

b) Børnetræner. /Annette 

 

5. Økonomistatus fra Thomas (sendt på mail) – kommentarer eller 

anledning til handling ? 

 

 

 
INFO 

INFO 
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6. Vedligehold af væggen – status efter generalforsamlingen? Dennis 

 

7. Mængde af kurser/aktiviteter i hallen. /Per 

 

8. Faldunderlag i hallen  

 

9. Dato for generalforsamling 

a) Indhold af GF 

 

10. Amager Bakke. 

 

11. Gensidig orientering. 

 

12. Evt. : Udstyr /Dennis 

 

13. Næste møde 

1.0 Godkendelse af referat fra sidste møde   

 Godkendt   

2.0 Vitus i bestyrelsen   

   Vitus er suppleant for Kasper og repræsenterer juniorholdet.    

    

3.0 Opfølgning på actions:   

 a) Forsikring /Per 

Har været i kontakt med Ballerup Kommune, og meldingen er, at 

PLØKS selv står for inventaret. Men hvad er det? Per går videre 

med sagen, og spørger kommunen til råds, så vi forhåbentligt 

bliver mere afklarede på sagen. 

b) Lift og vægvagtskursus /Mads 

Liften er IKKE ok. Mads bedes forfølge de fejl og mangler, der er 

på liften. Herudover bedes Mads igangsætte projekt om mulighed 

for at anskaffe en ny lift. Oplæg færdigt til præsentation og 

beslutning på generalforsamlingen. 

c) Udendørs faciliteter /Annette 

Sune, Astrid og Annette har talt sammen om, hvad vi kunne 

ønske af udendørs træningsfaciliter. Dennis har fået et tilbud fra 

et legepladsfirma, men det er dyrt og måske ikke helt det vi gerne 

vil. Annette har fået et endnu dyrere tilbud fra et andet firma. 

Faldunderlaget er det helt dyre. Alternativt til placeringen over for 

klatrevæggen kunne være i forlængelse af væggen. Denne 

placering vil løse problemet med sikkerhedsafstand til hegnet. 

Annette har en aftale med kommunen i morgen hvor det skal 

afklares hvad vi må og hvad reglerne er. Det er en bekymring om 

Per 
 
 
 
 
Mads 
 
 
 
 
Annette 
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det kommer for langt væk. Men det er det muliges kunst. Annette 

arbejder videre med et konkret forslag. Opmærksomheden 

henledes på at der også stadig skal arbejdes mere med 

belysningen og med færdiggørelse af græsarealet med rullegræs. 

Det er vigtigt at det bliver gjort rigtigt så det både er funktionelt og 

hyggeligt. 

d) FUS – status /alle 

Dennis har talt med den skoansvarlige om systematisering af 

skoopbevaring – og opjustering af skobeholdningen. Den 

udstyrsansvarlige vil gå i gang med at mærke alt vores udstyr og 

rydde op, efter behov. 

Der mangler nyindkøbt udstyr, der er forsvundet efter PLØKS 

Open. Per laver opslag på FB. 

Henrik har haft FUS med Jesper Larsen – positiv oplevelse for 

begge. 

e) Døre: Udskiftning og ny dør mellem udendørsvæggen og hallen. 

/Dennis 

Per og Dennis har haft møde med repræsentant fra Ballerup 

Kommune, der lovede at vende tilbage med en melding om 

mulighed for at få undersøgt, om væggen kan bære. Dennis 

rykker for svar. 

Døren fra cafeen og ud mod udendørsvæggen kan erstattes med 

en dør med glas i. Vi skal fremsende et tilbud til kommunen til 

godkendelse. 

f) Klubtur til anden klub/Thomas 

g) Klubaften/Henrik 

Torben Redder kommer d. 23. marts 2023 kl. 19, og holder 

klubaften om caving. Henrik er tovholder på aftenen og 

udarbejder materiale, som vi kan lægge på hjemmesiden og på 

FB. 

h) Julefrokost/ Per 

10. december, annonceret på kalenderen og på hjemmesiden og 

i nyhedsbrev. AV lægger på FB. 

i) Amager Bakke/Per 

Per følger op på Rune fra klatreforbundet. 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
Dennis 
 
 
 
Per 
 
 
 
Dennis 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ongoing 
Henrik 
 
 
 
 
 
 
 
Per 
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4.0 Status på juniorhold og børnehold   

 a) Juniorhold /Vitus 

Det kører godt, flere er begyndt at bygge ruter. Der har ikke 

været skader. Det kan ikke køre bedre. Flere ture til Sverige vil 

være rigtig dejligt – eller til Blocs & Walls. Vitus har mandat til at 

viderebringe, at bestyrelsen nikker til at betale en tur til Blocs & 

Walls. Juniorholdet efterlyser pockets. Vitus opfordres til at tage 

fat i rutebyggeudvalget og bede dem om at indkøbe de greb, 

juniorholdet gerne vil have. 

b) Børnetræner /Annette 

Annette og Dennis har haft opfølgningsmøde med juniortrænerne 

(børnetræneren Henrik hvor forhindret). Det fungerer rigtigt godt 

med at der er penge til deres aktiviteter. Man er glad for 

tilskuddet til turene. Glad for at der er kommet nye reb. De har 

været på ture til Roskilde Klatreklub og GAK da PLØKS var 

lukket i forbindelse med PLØKS Open. Den 5. december kommer 

der besøg fra NKK’s juniorhold. Der er stor succes med 

ekstraklatring om torsdagen hvor juniortrænerne skiftes til at 

være der. Der har været flere klatrere, der har deltaget i 

konkurrencer. Den sidste tur til Sverige blev aflyst pga. regnvejr. 

Forældrekontakten er ikke så god som den har været, men det 

går alligevel okay. Den nye placering af yogamåtterne virker ikke 

så godt. Dennis kigger på en ny placering. Per overtager 

kontakten til holdene sammen med Annette og Dennis trækker 

sig ud af det igen. Juniorholdet ønsker sig et skab. Dennis 

indkøber og stiller op i tårnet. 

Der afholdes kontaktmøder med Børne-/juniortrænerne to gange 

årligt. Annette indkalder til nyt møde i foråret 2023. 
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5.0 Økonomistatus fra Thomas (sendt på mail) – kommentarer eller anledning 

til handling ? 

  

 Fin økonomistatus. Vi tager drøftelserne efterhånden som projekterne 
bliver muliggjort/vedtaget – udendørs faciliteter, døre, ny lift m.m. 

  

6.0 Vedligehold af væggen – status efter generalforsamlingen? Dennis   

 Dennis har søgt at få en afklaring gennem Anders Andersen, der har 
udarbejdet et forslag, men som han ikke vil anbefale. AA kan ikke rigtig 
se, hvilke muligheder, der er, og hans firma kan ikke gøre det.  
Dennis går videre med at finde et eller flere firmaer, der kan udarbejde 
nogle forslag til vedligehold af væggen.  

Dennis  

7.0 Mængde af kurser/aktiviteter i hallen. /Per   

 Vi skal være opmærksomme på hvordan aktiviteter fordeles, men vi skal 
ikke skære ned på mulighed for træning, kurser m.m. 

  

8.0 Faldunderlag i hallen   

 Dennis har fået et tilbud på at få lagt gummifliser på hallens gulv, både 
som faldunderlag – og også lyddæmpning. Udestår: hvordan kan liften 
passe sammen med et gummibelagt gulv? 
Dennis går videre med research. 

Dennis  

9.0 Dato for og indhold i generalforsamling 2023   

 Indhold på generalforsamlingen: 
- Bestyrelsen kommer med en række forslag til projekter (se ideer i 

dette referat) i 2023, inkl. konkrete tilbud. Dennis får tilbud hjem. 
- Børne-/ungdomsklatringen præsenterer deres arbejde – og det 

tages til drøftelse, hvorvidt børne-/ungeklatringen kan udbygges. 
 
PLØKS generalforsamling afholdes 8. februar 2023 kl. 19 – 21. Per 
forbereder dagsorden. Dennis har sat i kalenderen. 

Dennis  

10.0 Gensidig orientering   

 Dennis: 
- Der blev fra PLØKS konto indkøbt 20 billetter til Banff Mountain 

Festival. Næste år indkøbes kun 12 billetter. 
- Der er startet nyt Instruktør 2 kursus, med 7 deltagere fra PLØKS 

og 3 deltagere fra GAK (der ’betaler’ via det at tage kage med…) 
- Førstehjælpskursus – er i år udsolgt. Bliver udbudt en gang om 

året. Gratis til vægvagter og instruktører. 
- Ny sæbe- og håndklædedispenser i køkkenet. Lisbeth 

(køkkenansvarlig) går all ind på at friske gang, opgang til boulder 
m.m. op. 

- Dennis har købt og opsat nye toprebssnore. Vi skal gøre en 
indsats for, at toprebssnorene sættes op igen – og hjælpe andre 
med at huske det også. 

 

  

12.0 Evt. :  

Er drøftet tidligere i mødet. 
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13.0 Næste møde:   

 Torsdag d. 5. januar hos Henrik 
Solhøjvej 60 
2640 Hedehusene. 
Thomas medbringer forslag til budget 
Per kommer med oplæg til indkaldelsen til generalforsamlingen 

 
 
 
Thomas 
Per 

 

 
 


